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פרופ’ זכי שלום: ארה”ב היא מדינה יש לה היסטוריה של התנקשויות באישי ציבור, אבל הפעם

זה נראה מאד דרמטי, בגלל הסיכויים שלו לנצח במרוץ לנשיאות שנראים טובים. הניסיון לחסל

את הקרירה הפוליטית שלו באמצעות חיסול היא דרמטית. כולם מסתייגים ממה שקרה.

יש אמפטיה גדולה לטראמפ עכשיו. התגובה שלו הציתה את הדמיון של האנשים – זה שהוא קם,

של הדמיון  את  מדליק  זה  להילחם  לציבור  וקרא  אגרוף  והניף  פניו  על  הדם  כתמי  עם 

ויכולת מנהיגות במציאות הנוכחית. זה יוסיף לו האמריקאים שרוצים לראות נשיא בעל עוצמה 

הרבה דיבידנדים. בצד זה אני מזהיר שאנחנו עדיין רחוקים מהבחירות עצמן ולא כדאי להיכנס

לתחזיות.

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 14.07.2024.
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